
OPISKELIJAKUNTIEN KOMMENTTEJA JA KYSYMYKSIÄ LIITTYEN KOULUVERKKOASIAAN  

 

 Minkä kokoinen keskustakampuksen lisärakennus olisi? Ei saa olla liian pieni, koska on nyt jo 

ahtautta. 

 Ruokailu: nykyinen ruokala ei riitä jos oppilasmäärä kasvaa. 

 Luokkakoko: luokkien oppilasmäärät eivät saa kasvaa liian isoiksi – esim. nykyisellä ykkösluokalla on 

20 oppilasta ja se on maksimi 

 Koulukuljetukset: Vuoroja pitää olla enemmän, koska autot ovat välillä täynnä nykyäänkin. 

Koulumatkat kasvavat, miten oppilaat jaksavat pitkät koulupäivät kuljetuksineen? 

 Jos mallina keskusta-itä tai keskusta-länsi: miten määräytyy mihin kouluun oppilas joutuu/pääsee? 

 Keskustakampuksen hyviä puolia: nimenä houkutteleva, valinnaisainevalikoima olisi 

monipuolisempi ja ryhmien perustaminen olisi helpompaa 

 Keskusta-itä –mallissa Isokylä säilyisi ja saisi täydennystä muista nykyisistä kouluista (?, 

ymmärsimmeköhän Aadan sanomiset oikein) 

 Yhtenäinen peruskoulu  + lukio samoissa tiloissa Hillatiellä on koettu myös hyväksi 

Yleiskommentti: Opetuksen laatu ei saa muutoksessa heikentyä, ja asioiden tulee muutenkin säilyä 

vähintään yhtä hyvällä mallilla tilojen ja kuljetusten suhteen kuin nykyäänkin. Koulunkäynnin tulee olla 

sujuvaa ja tukea oppilaiden oppimista ja hyvinvointia. 


